
Vragen voor het Coronabijpraatuur 26 juni 2020   

 

Vragen  Nadere toelichting Fracties  

1. Stand van zaken nertshouderijen in Brabant 

2. Stand van zaken besmettingen slachthuizen in Brabant; huisvesting, 

vervoer en overige omstandigheden medewerkers 

3. Stand van zaken verkenningen onderzoek relatie grotere impact 

corona (ziekenhuisopnamen en sterfte) Noordoost-Brabant en 

luchtvervuiling vanuit diverse bronnen 

4. In Schiphol is er een nulmeting gedaan ten aanzien van de uitstoot 

van fijnstof en stikstof toen de vluchten stil lagen. Is dit ook gebeurd 

bij Eindhoven Airport? 

 

 

   

 

GroenLinks  

(Hagar 

Roijackers)  

1. Vandaag is bij nog eens twee nertsbedrijven Corona aangetroffen. 

De bedrijven zijn/worden geruimd. Hoeveel nertsbedrijven heeft 

Brabant en wat is het risico dat al deze bedrijven getroffen worden 

door Corona? Hoe verspreidt het virus zich bij de nertsen en wat is 

het risico dat omwonenden hierbij lopen? Op welk moment van 

verspreiding van dit virus bij nertsen wordt besloten tot algehele 

ruiming vanwege het gevaar voor de omwonenden? 

2. Werkprotocollen en processen bij de omgevingsdiensten en de 

provincie. In het bijzonder de 1,5 meter werkplek. Hoe wordt dit in 

het werk meegenomen van de omgevingsdiensten en de provincie 

zelf ? De kans bestaat dat 1,5 meter nog wel even blijft. Vergt dit 

extra investeringen voor de medewerkers zelf zoals meer 

thuiswerken en aangepaste werkplekken op het werk en thuis? Hoe 

worden medewerkers hierin ondersteund? Bieden de OD’s en de 

Provincie mogelijkheden voor de medewerkers om hun 

thuiswerkplek aan te passen? Is er ook ondersteuning vanuit 

maatschappelijk werk?  

 PvdA 

(Edith van Dijk) 



3. Hoe wordt een dergelijke pandemie opgenomen in de 

werkprocessen en wat betekent dit voor de opdrachten aan de 

OD’s. Valt het controleren over de Corona regels ook onder de 

taken van de OD’s? Kan de pandemie leiden tot een wijziging van 

de opdracht en de hierbij horende begroting?  

 

1. Op 1 mei heeft het College van GS een corona-steunpakket voor 

de regionale culturele infrastructuur in Brabant toegezegd. 

BrabantStad doet daarmee een beroep op de aanvullende 

rijksmaatregelen voor de cultuursector. De provincie Brabant 

draagt daar €2mln aan bij. Wat is de actuele stand van zaken 

t.a.v. dat steunpakket? 

2. De afgelopen weken zijn er door diverse Statenfracties schriftelijke 

vragen gesteld rondom de coronacrisis, bijv. vragen over de 

nertsenfokkerijen in Brabant. Kunt u ons bijpraten over de actualiteit 

en uitvoering m.b.t. al die schriftelijke vragen? 

3. Kunt u ons bijpraten over het compensatiepakket voor 

medeoverheden? 

  

Toelichting: Als het goed is heeft u nu, drie maanden 

na de corona-uitbraak, meer zicht op de langere 

termijn gevolgen voor de Brabantse samenleving en de 

economie. Alle overheden zullen samen hun 

verantwoordelijkheid moeten nemen om inkomsten en 

uitgaven zoveel mogelijk beheersbaar te houden. Het 

kabinet heeft niet alleen maatregelen genomen om de 

tegenvallende inkomsten te compenseren, maar heeft 

ook maatregelen genomen om de extra uitgaven van 

de medeoverheden te compenseren. 

Ook is afgesproken dat ook overheden samen 

verantwoordelijkheid nemen over hoe ze in de nieuwe 

situatie, met inachtneming van de steun van het Rijk, 

hun financiële positie op orde kunnen houden en een 

bijdrage leveren aan de oplossing van de financiële 

uitdagingen. 
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